
欢迎您选购赤度C75机械键盘，希望您使用愉快， 功能操作说明请参以下内容。
灯光设置按键 
FN+↑: 背光灯效亮度增加                      FN+↓: 背光灯效亮度减小 
FN+←: 背光方向切换                          FN+→: 背光颜色切换       
FN+\|:切换背光灯效                            FN+ -_: 背光灯效速度减小
FN+=+ : 背光灯效速度增加   
FN+Backspace : 关闭/开启按键区背光灯      
FN+PG UP：LOGO灯切换灯效               FN+PG DN:   LOGO灯切换颜色   
FN+Space: 长按FN+Space三秒键盘恢复到出厂设置

多媒体按键
FN+A: Windows 系统                        FN+S: Mac 系统
FN+F1: 音乐播放器                            FN+F2: 音量减
FN+F3: 音量加                                  FN+F4: 静音
FN+F5: 上一曲                                  FN+F6: 播放\暂停
FN+F7: 下一曲                                  FN+F8:  停止播放
FN+F9: 邮件                                     FN+F10: 主页
FN+F11: 计算器                                FN+F12: 搜索
FN+WIN : 锁定\解锁 WIN键               FN+DEL: INSERT
FN+HOME:END
右上角旋钮开关顺时针旋转为音量加，  逆时针旋转为音量减， 下压为静音

驱动设置
CIDOO C75可使用驱动触发配置对按键进行行程设置以及快速触发设置
请至CIDOO 官网WWW.CIDOOO.COM 下载C75驱动资料并安装至电脑上：

具体设置参考如下：
1、普通触发模式

1）设置启动点（2.0mm），当按键往下按压超过2.0mm时为按键按下状态。
     快速触发功能生效。
2）当按键松开到结束点4.0mm以上时为按键松开状态。快速触发功能结束。
3）当按键往下按压超过2.0mm时，快速触发功能生效。因为设置结束点是
     4.0mm，所以按键只要超过了2.0mm的时候，快速触发功能在全行程都
     会生效。按键往下按压0.1mm为按下状态，按键松开0.1mm为松开状态。

1）如上图设置启动点（2.0mm），当按键往下按压超过2.0mm时为按键按
     下状态（按键触发）。
2）当按键松开到启动点2.0mm以上时为按键松开状态。
2、快速触发模式

1)如上图设置启动点（2.0mm），当按键往下按压超过2.0mm时为按键按下
   状态。快速触发功能生效。
2)当按键松开到启动点2.0mm以上时为按键松开状态。快速触发功能结束。
3)按键在2.0mm到4.0mm区间，按键往下按压0.5mm为按下状态，按键松开
   0.5mm为松开状态。
3、 快速触发模式（单独设置按压和松开行程）

Thank you for purchasing  CIDOO  C75 Magnetic Keyboard , We hope you 
will be pleased with both the product and service you received . The following 
is a detailed introduction of the functions and operation method of this product.

Default Hot Keys 
Hold FN+ listed keys to activate
FN+↑: LED backlight brightness Increase
FN+↓: LED backlight brightness decrease 
FN+←: LED backlight direction 
FN+→:LED backlight color 
FN+\|: Toggle LED backlighting mode
FN+-_:: LED backlight speed decrease 
FN+=+: LED backlight speed increase
FN+BACK SPACE: LED toggle  ON/OFF
FN+ PG UP : Toggle light strip LED mode  
FN+ PG DN: Toggle light strip LED color 
FN+ Space: Hold FN + SPACE for 3 seconds to reset the keyboard to the 
factory setting

Multimedia keys 

FN+A: Windows System
FN+S: Mac System
FN+F1: Music Player
FN+F2: Volume -
FN+F3: Volume +
FN+F4: Mute
FN+F5: Previous 
FN+F6: Play\Pause
FN+F7: Next

FN+F8:  Stop/Play
FN+F9: Email
FN+F10: Web
FN+F11: Calculator
FN+F12: Search
FN+ DELETE:  INSERT
FN+ PAGE UP:  HOME
FN+ PAGE DN:  END
FN+WIN : Lock \Unlock Winkey 
FN+DEL: INSERT
FN+HOME:END

The upper left knob switch rotates clockwise to increase volume, 
counterclockwise to decrease volume, and presses down to mute
SOFTWARE CONFIGURATION

CIDOO C75 driver can be used to configure the backlight  ,key travel settings 
and rapid trigger settings . Please download the software from CIDOO website 
WWW.CIDOOO.COM and install it to your PC .

②.When the key is released to a point above 2.0mm from the actuation point, 
itis considered to be in the released state. The rapid trigger is deactivated.

③.When the key is between 2.0mm to 4.0mm,a press down of 0.5mm is 
considered a pressed state, and a release of 0.5mm is considered a released 
state .

3. Rapid Trigger Mode (Separate settings for press and release travel )

①As set in the above figure ,the actuation point is at (2.0mm).When the key 
is pressed down past 2.0mm,the rapid trigger function is activated. 
②When the key is released to the end point above 4.0mm, it enters a released 
state, and the rapid trigger function is deactivated.
③When the key is pressed down past 2.0mm,the rapid trigger function is 
activated. since the end point is set 4.0mm, the rapid trigger function will be 
effective throughout the entire  travel as long as the key is pressed past 
2.0mm. A key press of 0.1 mm is considered a pressed state and a key 
release of 0.1 mm is considered a released state.

1.Normal Trigger Mode.

①As set in the above figure ,the actual point is at (2.0mm). when a key is 
pressed down past 2.0mm, itis considered to be in the pressed state 
(key activation) 
②When the key is released to a point above ,2.0mm from the actuation 
point, it is considered to be in the released state.

2、Rapid Trigger Mode.

①.As set in the above figure ,the actuation point is at (2.0mm). When a key 
is pressed down past 2.0mm . It is considered to be in the pressed state. 
The rapid trigger feature is activated. 

CIDOO C75

75% Wired Magnetic Keyboard

 minimalistic design inheriting the originality style
THIS IS EXACTLY WHAT I LIKE THANK YOU


